
 Katarina 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde den 17 februari samt 22 februari 2021 

 

Digitalt möte - Zoom 

 

Närvarande:  

   

 

 

 

 

 

 
Möte 17/2 

Ej närvarande: Haldo Andersson, Bernth Hansson, Mona-Lisa Schneider, Marianne Norgren 

Fahlén, Lars Stockstad 

Möte 22/2 

Ej närvarande: Haldo Andersson, Bernth Hansson, Mona-Lisa Schneider, Marianne 

Norgren Fahlén 

 

 

§ 1 Öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes. 
 

§ 3 Protokoll från föregående styrelsemöte 

 Protokollet godkändes. 

 

§ 4 Ekonomi 

 Stadsdelsnämnden har beviljat vår ansökan för 2021, 45.000 kronor. 

 Utbetalning av resterande medlemsavgifter avseende 2020 inväntas. Maj har 

kontaktat revisorerna. 

 Bokslut 2020 inte helt klart. 

§ 5 Medlemsrapport 

Kristina rapporterade att medlemsantalet nu är 508 st. Rapporten godkändes. 

§ Verksamhetsplan våren 2021 

 Huvudpunkten på nästa styrelsemöte måste vara frågan när och var årsmötet skall 

hållas – eventuellt 20 maj. Höstprogrammet ska diskuteras.  

 Föreslogs även att alla före 15 mars kommer med förslag på utomhusverksamheter, 

resor o.dyl för maj-augusti. Detta kan vi besluta på styrelsemötet den 17 mars. 

 Föreslogs att de som har möjlighet under sommaren skulle kunna diskutera aktiviteter 

inför hösten.    

 En handlingsplan för att behålla våra medlemmar behöver göras. Vi behöver komma i 

gång med en sådan under sommaren. 

Elsemarie Bjellqvist ordförande 

Kerstin Tovesson studieorganisatör, vik.vice ordförande 

Eva Klingström sekreterare 

Maj Lovén  kassör 

Kristina Kastner Selander ersättare, medlemsansvarig  

Tommy Widell  webbansvarig, adjungerad 

Marie Abou Touma ersättare, biträdande sekreterare 



 I år fyller PRO Katarina 36 år. 

 Det ligger en film på nätet om hur man försöker lura äldre och hur man kan hantera 

detta. Tommy och Kerstin tittar på hur vi ska distribuera detta. 

 

§ 7 Riksorganisationen 

Inget särskilt rapporterades. 

 

§ 8 Distriktet 

Distriktet har skickat ut ett nyhetsbrev om tankar om framtiden. 

. 

§ 9 Samorganisationen 

Alternativa årsmötesdagar i vår, 26 maj och 21 juni. Vad gör vi för att behålla medlemmar. 

Antalet har sjunkit - 31 mars 2020 var medlemsantalet 11.952 st. Vi ska försöka få alla som 

inte betalat att göra det före 2021 års utgång.  

För Stockholm är ju lokalfrågan det stora problemet. 

 

§ 10 Framtidsgruppen 

Nästa möte den 18 mars. 

 

§ 11 SPR och KPR 

 Kerstin har skickat ut ett mail där man ser hur vaccinationen av fas 2 skall gå till. 

Kerstin rapporterade att man ganska hårt driver frågor som kontinuitet, hemtjänst,  

daglig verksamhet utomhus osv. Kerstin efterlyser måluppfyllelse där.  

 Inget särskilt rapporterades från KPR. 

 

§ 12 Övriga frågor 

 Medlemsregistret Harald. Den statistik som behövs är bl.a. hur många medlemmar 

som bor på Södermalm samt antalet kvinnor resp. män som är medlemmar. 

 Cabonline – taxiresor. Tas upp på nästa medlemsmöte. 

 Beslöts att använda Teams i fortsättningen. Tommy sköter det. 

  

§ 13 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte är den 17 mars  2021. 

 

§ 14 Avslutning 

Elsemarie avslutade mötena. 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Eva Klingström  Elsemarie Bjellqvist 

 


